
Jednf ni Rady MAS Krkono§e, z. s.

30.11.  2017

Zapis  (`str.1,'3)

mas i;ti `¥3KONOsE

Datum: 30.  I I. 2017

PFitomni €lenov6:

Obec Rudnik (pfedseda MAS Krkono§e lng. Ale§ Maloch)

Mes{o Vrchlabi (PhDr.  Michal Vavra)

Obec Strazn€ (Tomas Gregr)

Ing,  Ivana ¢ilo\,'a

lng.  Karel  Pol{vka

YELLOW POINT spol. s r.o. (Mgr. I]ynek Dvoiak)

Omluveni:

Diakonie Vrchlabi (Hana Liptakova)

IIost€:

MAS Krkono§e (Mgr. Ota C`em.V)

Bc. Jana C`tvrte6kova

Program:

I)    Rekapitulace z minul6IIo zasedfni Rad.v (rikoly)

2)    Informace o riv€ru

�     Hlasovani €lenfl MAs formou per rollam

�      Uvazky a mzdy zam€stnancfl

3)    €innost MAS v nastfvajicich m5sicich

4)   Zfv€rrikoly

Bod',jednfni Zn€ni

I) Informace

a)

      p. Maloch shmul minulejednani pro pi{tomn6 radni' a pozadal o poskytnuti'

informaci o sveienych dkolech. Pi Kova€ikova se z jednani omluvila a

zaslala potiebne informace: Ohledne sankce 6%  volano na CRR  fe§it

piimo s RO ostatni MAS nemaj{ podlozen€ informace. pouze z doslechu.
PRV 50% Zazavazkovanych  Vyzvy Infomiace

podepsana dohoda 1.  2.  30.  8.  2018 ov€iena:

SZIF  Zadatel do MAS Brdna do

konce roku 2018 CeskiihordjeMAsSiolo\,.6 hory

IROP 27% fop . do konce od  1. I .  30.  9.  2018 Infomace

roku 2018 bude jeste aktualizovano oveiena:MASBrdna do€eskehorajeMASStolov6hory

OPZ Bezkriteri]. Bez kriterii Informaceovefena:MASBrana doC.esk€horajeMASStolov6hory

      MAP zatim nezji§teno.
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Diskuze

b)

      p. C`em}'" milni'kfi zatim nikdo ne\'i'. situaceje stale promenliva.  Mohou

je posunout.
      p. Maloch konstatoval, Ze tuto informaci mdze zjjstit na MMR.

~      p. Vavra upfesnil informace o MAPu, pokud se bude pies lROp zadat odotacipro5koly,jenutne,ab}rbylyzaregistrovan}J\;MAPu.MAP`,'zdelavanl'jsouvytvaien}Jpromaterskeazckladnf5kolstvi'.KAP

vzdelavani jsou vytvafeny pro stfedni' a vy§§I. odbom€ 5kolstvi. To jepodmfnkaIROPvMAP.NabaziMAPujsmeschopniuskute6nitseminarpro`tutoskupinuZadatem,daseie§itsMAPJestiebiHor}.'.p.Cem}''dodal,ZelROpsebudevyhla5ovatjakoprvniadal§foperaeni'

programy v navaznosti pfiblizne po t}'Jdnu s ti'm. Ze dodrzet milniky bude itaknerealn6.

2) Informace

c)
      p. Cemy predal informace o riveru, kterj' bude vyfizo\Jat s p. Stranskym z HradceKfalove.Budesejednatorevolvingovyriver(1,8%tiroka0,6%ostatni'naklady),kter}'rsepfipravi'dokonceroku.Kjehoziizenijenutn6pfedlozitakcepta5nfdopis0e§tenenfkdispozici,6ekasenapravniakt),auditzadvarokyzp€tne,usnesenfz6lenskeschfizeoschvalenl't'iveru(dleStanov)apodpisstafutamihozdstupce.

d)

      Z dtivodu easove tisne nenf mozne svolat zasedani' €1en"AS, a proto p.Gem.Vpodalna\;rhnechat€1en}JMAShlasovatkorespondenen6formouperrollamopovefeniRadykschvalem'dveru.P.Cemynejpozdeji\Jpondeliode5leemailemv5em6IentlmMAS.`Jekterembudoumi'tpetpracovni'chdnfinahlasovani,(dkol)

      Pokud 61eno`Je MAs nepovefi Radu k tomuto tikonu, budenutne svolat

mimofadnou Valnou hromadu.

e)

      p. Vavra vznesl dotaz, zda v§ichni zamestnanci nastoupi od  I.12. 2017popi.odI.I.2018naHPPapflvodnimzdovev}`Jmery.p.Cem}'rnavrhltoto:ptivodm'mzdo`76v}'7meryprop.CemehoapiCtvrte6kovouod1.12.2017aHPPpropiKova6ikovouod1.I.2018.

Dfivodem tohoto navrhu je zjednoduseni administrace s pfihlaso\t'animnovchozam6stnancestim.Zejemoznafinaneni'kompenzacevdal5imroce.DaleinformovalRaduo5erpanidovolen.Vchnakonciprosince(p.Cemy8dm',pi'Ctvrte6kova12dni)

3) Informace

f)
�      p. C`em}'J  uvedl` Ze je nutna pffprava metodick}'Jch materjam projednotliv6opera€niprogramy.Seminaiebudouzameien)J.naobsluhujednotliv`'J.ch

programft a na projekt}J vjednotliv}'Jch opera6nich programech. Dale jepotieba\t.yt\Jofitzasobnl'kprojektd.
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      p. Vavra dodal. Ze by b};]o vhodne zameiit se na socialni sluzby, p. Dvoiak

souhlasil s tim. Ze chranen€ dilny jsou dnes \,'elice obl]'bene.

      pi c`flova upozomi]a na skute€nost. Zeje potieba vytvorit i men§i projekty

pro male zem€delce.  Dale u`Jedla. Ze prinesla dve nov6 Zadosti o 6lenstvi

(Jaroslav Zink a Tomds Blazek).  Rada rozhodne o pfijeti nov}'ch €lenfi od

po6atku rokii 2018. I
4) tJko,},r

      p. Cemy. nejpozdeji v pondelf ode§le emailem \J§em 6Ientim MAS zadost o

hlasovani per rollam. ve kterem budou mi't pet pracovnich dnd na

hlasovani. (dkol)

Ostatni
      dal5ijednanf Radyje svolanona 21.12. 2017od l5:00 hodin

v ProstFednim Lfnov€.

Zapsala:            Bc. €t`'rte€ko\Jd

Kontroloval:     Mgr. Ota ¢em,+.                 ` '

Se zn5nim zapisu souhlasi:

Ing.  Ale§  Maloch             ...,............;.,
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/


